

No. 7247. INTERNATIONAL CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PERFORMERS, PRODUCERS OF PHONOGRAMS AND BROADCASTING ORGANISATIONS. DONE AT ROME, ON 26 OCTOBER 1961¹

N° 7247. CONVENTION INTERNATIONALE SUR LA PROTECTION DES ARTISTES INTERPRÈTES OU EXÉCUTANTS, DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES ET DES ORGANISMES DE RADIODIFFUSION. FAITE À ROME, LE 26 OCTOBRE 1961¹

NOTIFICATION under article 18

Received on:

27 June 1986

SWEDEN

(With effect from 1 July 1986.)

“With application of Article 18 of the Convention, Sweden withdraws or amends the notifications deposited with the instrument of ratification on July 13, 1962,² as follows:

1. The notification relating to Article 6, paragraph 2, is withdrawn.

2. The notification under Article 16, paragraph 1 (a) (ii), according to which Sweden will apply Article 12 only in relation to broadcasting is reduced in scope to the effect that Sweden will apply Article 12 to broadcasting and to such communication to the public which is carried out for commercial purposes.

3. The notification relating to Article 17 is withdrawn in so far as reproduction of phonograms is concerned. Sweden will from July 1, 1986, grant protection according to Article 10 of the Convention to all phonograms.

The withdrawals and amendments take effect on July 1, 1986.”

Registered ex officio on 27 June 1986.

NOTIFICATION en vertu de l'article 18

Reçue le :

27 juin 1986

SUÈDE

(Avec effet au 1^{er} juillet 1986.)

[TRADUCTION — TRANSLATION]

En application de l'article 18 de la Convention, la Suède retire ou modifie comme suit les notifications déposées avec l'instrument de ratification le 13 juillet 1962² :

1. La notification relative à l'article 6, paragraphe 2, est retirée.

2. La portée de la notification visée à l'article 16, paragraphe 1 a) ii), selon laquelle la Suède n'appliquera les dispositions de l'article 12 qu'en ce qui concerne la radiodiffusion est réduite, en ce sens que la Suède appliquera les dispositions de l'article 12 à la radiodiffusion et à la communication au public à des fins de commerce.

3. La notification relative à l'article 17 est retirée pour ce qui concerne la reproduction de phonogrammes. A compter du 1^{er} juillet 1986, la Suède accordera à tous les phonogrammes la protection prévue à l'article 10 de la Convention.

Les retraits et amendements prendront effet le 1^{er} juillet 1986.

Enregistré d'office le 27 juin 1986.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 496, p. 43; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 7, 8, and 10 to 14, as well as annex A in volumes 939, 958, 987, 1009, 1025, 1039, 1080, 1131, 1138, 1316, 1317, 1324, 1360, 1397 and 1406.

² *Ibid.*, vol. 496, p. 94.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 496, p. 43; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 7, 8, et 10 à 14, ainsi que l'annexe A des volumes 939, 958, 987, 1009, 1025, 1039, 1080, 1131, 1138, 1316, 1317, 1324, 1360, 1397 et 1406.

² *Ibid.*, vol. 496, p. 94.